
Pse na vrvico - zakaj
V parku na Trgu osvobo-

ditve in tudi v drugih parkih
v mestu so se pojavile table z
napisom »Pse na vrvico«.

Pet let hodim s psom vsak
dan trikrat v Zvezdo. Zaradi
starosti težko hodirn na
Grad ali na Rožnik in od
vseh prijateljev mi je ostal
samo najzvestejši - pes.

Zakaj te table s prepove-
djo?

Mar zaradi varnosti spre-
hajalcev? To ne more biti
res, vse dokler se po Zvezdi
vozijo kolesarji, mopedisti
in motoristi. Ali zaradi čiste
in zelene Ljubljane? Tudi to
ne bo držalo, doklerje vpar-
ku polno steklenic, črepinj,
plastičnih vrečk in čaš ter
vseh vrst papirja. Ali morda
zaradi varovanja okolja ? Ka-
ko se to sklada s točilnico

Ljubljanske pivovarne sredi
parka, ob kateri se zbirajo
ljubljanski pijanci in ne nu-
dijo ravno uglednega prizo-
ra tujcem, ki se tu ustavljajo
ob Turistični magistrali. Vse
nas, stanovalce starega Kon-
gresnega trga, je ta točilnica
spravila ob živce s svojimi
zvočniki, ki so tiflili od jutra
do poznega večera. Za to ni
bilo prepovedi, pa vendar ob
tem času noben pes ni našel
v parku nezasedenega dre-
vesa za svoje potrebe, vse so
zasedli Ijudje, pa še veže in
stopnišča!

Ko sem zagledala table, se
mi je porodila misel: morda
so jih postavili zato, da obva-
rujemo pse predpijanci, čre-
pinjami in motoristi?!
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